
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei extraordinare din 18 septembrie 2023 

Astăzi, 18 septembrie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, judeţul 
Buzau,  s-a intrunit în şedinţa extraordinară, sedinta fiind convocată conform 

prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. (3) lit. a)  din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către Primarul Comunei 

Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
192 din 14.09.2023. 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ,  

se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la şedinţă şi se constată că din 

totalul de 12 consilieri locali validati in functie, sunt prezenţi 9 consilieri locali, fiind 

absenti 3 consilieri locali. 

La şedinţă de astazi mai participă: primarul comunei Podgoria – Chiru 
Marius-Viorel, viceprimarul comunei- Iorga Damian,  secretarul  general al comunei 

Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de domnul consilier Iorga Damian. 

Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a şedinţei din 18.09.2023, ordine 
de zi ce cuprinde : 

 
1.Adoptarea  proiectului de  hotarare  pentru aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici si devizului general – forma revizuita si actualizata – ale 

obiectivului de investitii „Modernizare drum comunal DC 120, Rm. Sarat – 

Podgoria – Plesesti si modernizare drumuri in cartierul Viilor, comuna 

Podgoria, judetul Buzau – Etapa 2” aprobat  pentru finantare prin Programul 

National de Investitii „Anghel Saligny” 

   Initiator: Chiru Marius-Viorel, primarul comunei 

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 9 (noua) voturi pentru, 0 
(zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  

 



                                                                                                   

Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, mentioneaza, ca este vorba despre Dc 
120 Rm. Sarat – Podgoria – Plesesti portiunea Oratia.La masurat, a rezultat suprafata 
de 4205 mp. Conform banilor primiti de la MDLPA, arata ca nu ne incadram decat cu 

3800 mp din 4205 mp., diferenta de 700 mp. nu puteam sa o lasam nefacuta. Se pare 
ca s-au gandit sa ne aloce si aceasta diferenta de bani. Impreuna cu proiectantul, a 
discutat, a lucrat, dar pentru ca totul sa fie in regula trebuie sa adoptam acest HCL. 

Referitor la clarificari, mentioneaza, ca a incheiat tot ce i-a fost cerut. Referitor la apa, 
reteaua de distributie se putea vedea din studiul topo. A primit-o si o va lua la 

Bucuresti pentru a incheia capitolul clarificari. 
 

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intreaba, daca nu se mai fac podetele. 

 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca totul se va face conform 

proiectului tehnic, respectiv, asfaltarea a 2 strazi, podetele gospodariilor si santuri 
dalate. Se va face la fel  ca la Cotatcu. 

 

Doamna consilier PSD Iacob Ana- Viorica, intreaba, daca acestea se vor 
executa fara santuri pavate, pentru ca daca in Cotatcu nu sunt. 

 

Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, precizeaza, ca in trecut a intocmit un 
memoriu si i-a acceptat sa faca pana jos, in capul satului. Informeaza, ca exista un 

Ordin conform caruia toate drumurile comunale trebuie sa aiba doua straturi de 
asfalt, santuri.  

 

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intreaba, ce reprezinta diferenta dintre 
4200mp si 4179mp.  

 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca nu este nicio diferenta, a 

mers cu acest DC pana mai sus de Oratia si trebuie sa ne incadram in 100 miliarde lei 

si ne-am incadrat. In ce priveste stratul acela prepus din satul Oratia, geologul nu a 
vrut sa avizeze pe aliniamentul actual si a acceptat sa tragem cu 1 m mai spre case, 
ca sa nu cheltuim bani acolo. 

 
Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, spune, ca ar trebui plantat ceva acolo. 

 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, spune ca a tot plantat, reparat. La Dc 

spre Plesesti, o portiune din drum a luat-o la vale, a reparat si drumul e stabil 

deocamdata. Informeaza, ca ni s-a acceptat in sistem tot ce am introdus. Referitor la 
etapa 2, in valoare la 10 mil lei, de aceea l-a impartit in doua, s-ar putea nici cu aceste 

sume sa nu poata finaliza proiectul. Din nefericire, dupa anul 2020, nimeni nu se 
astepta la pandemie, razboi, sa se ajunga in stadiul proiectelor incepute, dar 
nefinalizate. In privinta canalizarii, arata, ca a refacut o adresa la MDL, pentru sumele 

necesare bransamentelor si sosea de asfalt. Raspunsul a fost ca nu ne incadram. A 
refacut adresa si a solicitat sume pentru bransament si asfalt. Mentioneaza, ca o 
tremie din cheltuieli suporta statul si doua treimi  comuna Podgoria. 

 
Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, intreaba ce se intampla cu statia de 

epurare. 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, ii raspunde, ca pe viitor, va lucra si la 

aceasta. Mai spune, ca bransamentele si cuplarea a 100 persoane sunt necesare 
pentru a functiona statia de epurare. 

 



                                                                                                   

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, stie, ca data trecuta, la canalizare, 
suma era de 4 milioane lei. 

 

Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, arata, ca atunci cand s-a discutat despre 
proiectul Anghel Saligny, nu s-a fixat o suma maxima. Ulterior, s-a stabilit suma 
maxima de 100 miliarde lei si s-au taiat sume de la trotuare. Este informat  ca s-ar 

da o rectificare de buget pana la sfarsitul anului. Doreste sa ramana confidentiala 
informarea cu privire la datoriile din luna august, privitoare la impozitul pe cladiri, 

auto, amenzi. Mentioneaza, ca intelege poporul roman si crede ca sta bine comparativ 
cu alte UAT-uri mai mari. Problema este la achitarea impozitului pentru terenul 
extravilan al comunei. Anual trebuie trimise somatii, pentru ca ne intreaba Curtea de 

Conturi ce masuri am intreprins in vederea recuperarii sumelor de bani. Ar mai fi o 
solutie externa, infiintarea de popriri. Agreaza ideea de a contacta o firma de 

recuperare, insa comisioanele acestora sunt foarte mari. 
 
Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intreaba, daca firmele isi recupereaza 

sumele de la persoanele fizice. 
 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, spune, ca pentru sedinta urmatore, o 

sa-i ceara doamnei Culeta numarul exact al debitorilor. 
 

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, propune adoptarea unei hotarari de 
consiliu pentru a contacta o astfel de firma de recuperare. Daca o persoana are atatea 
datorii, inseamna ca are si teren si casa. 

 
Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, crede, ca de astfel de situatii ar trebui sa 

se ocule ANAF-ul. Consatenii ar trebui sa stie ca ne aflam intr-o situatie delicata, 
avem datorii de 7000 lei catre TUC. Platim 100 lei/persoana lunar, maxim 20 
persoane circula cu bilet. Incearca cu greu sa faca fata cheltuielilor. In cursul anului 

scolar mai datoram 7000 lei, pentru elevi si mai este si microbuzul scolii care aduce 
copiii de la Pleesesti. Nu se poate forma o clasa cu copii putini, sub 10. La Cotatcu a 
comasat clasele. A trebuit sa desfiinteze clasele la Plesesti si a adus elevii la Podgoria, 

adica 4 copii. 
 

Domnul consilier PSD Ciui Cosmin, intreaba cati copii vin de la Plesesti. 
 
Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, ii raspunde, ca 5 copii, la toate 

grupele. La GPN are 52 copii anul acesta. 
 

Domnul Primar, Chiru Marius-Viorel, spune, ca i s-a promis ca va circula pe 
autostrada, insa este sceptic de realizarea, implementarea proiectului respectiv. 
 

Fiind epuizate discutiile referitoare la punctul aflat pe ordinea de zi, se supune la 

vot adoptarea proiectului de  hotarare pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

si devizului general – forma revizuita si actualizata – ale obiectivului de investitii 

„Modernizare drum comunal DC 120, Rm. Sarat – Podgoria – Plesesti si modernizare 

drumuri in cartierul Viilor, comuna Podgoria, judetul Buzau – Etapa 2” aprobat  pentru 

finantare prin Programul National de Investitii „Anghel Saligny”- fiind admis in forma 

initiala cu 9 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, presedintele 
sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului Local al 



                                                                                                   

comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 18.09.2023, multumind tuturor celor 
prezenti  pentru participare. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

Presedinte de sedinta,  

     
    Iorga Damian      
 

                                                  Secretar general,  
 

                    Rapeanu Violeta   
 

  

 
 
  


